
PROTOKÓ   Nr 77-21/2005Ł
z  posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady  Miasta Gda skań , 
które odby o si  dnia  ł ę 20 grudnia 2005 roku,  o godz.  14.00, w sali  nr  003  –  Nowy 
Ratusz, przy ul. Wa y Jagiello skie 1 w Gda sku.ł ń ń

Obecni:  wed ug  za czonych  list  obecno ci,  które  stanowi  za cznik  nr1,ł łą ś ą łą  
za cznik nr 2 do protoko u.łą ł

Na stan siedmiu (7) cz onków Komisji, w posiedzeniu uczestniczy o siedmiu (7), ł ł czyli 
by oł  quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.

Posiedzeniu przewodniczy  Radny  Kazimierz  Koralewski  –  Przewodnicz cy  Komisjił ą  
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gda ska.ń

Po stwierdzeniu quorum, otworzy  posiedzenieł , powita  zebranych i poinformowa ,ł ł  
e porz dek obrad zosta  przed o ony Radnym do skrytek, ż ą ł ł ż który stanowi za cznik nrłą  

3 do  protoko u.ł

Poniewa  nie ma uwag do zaproponowanego porz dkuż ą ,  kto z Pa stwa Radnychń  
jest za przyj ciem nast puj cego porz dku obrad ?ę ę ą ą

1. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie zmiany uchwa y w sprawieł ł  
uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2005  – ż ń druk nr 1714.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

2. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wydatków bud etu miastał ż  
Gda ska,  które  w  2005 r.  nie  wygasaj  z  up ywem  roku  bud etowegoń ą ł ż  
– druk nr 1715.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

3. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie zmiany uchwa y z dnia 24ł ł  
listopada  2005  roku  Nr  XLV/1549/05  w  sprawie  okre lenia  wysoko ciś ś  
stawek podatku od rodków transportowych - ś druk nr 1720.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

4. Wolne  wnioski,  sprawy bie ce,  korespondencja.żą

G osowanie:ł

Powy szy porz dek zosta  przyj ty jednog o nie – 5 g osami za.ż ą ł ę ł ś ł

PUNKT -1
Opiniowanie  projektu  uchwa y  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwa y  w  sprawieł ł  
uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2005 – ż ń druk nr 1714 stanowi za cznikłą  
nr 4 do protoko u.ł

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1714.ł ł



Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Jest  zaproponowane  zmniejszenie  w  Wydziale  Edukacji.  Jak  to  rozumie ,  dotacjeć  
zosta y zmniejszone ze wzgl du na zmniejszon  ilo  uczniów?ł ę ą ść

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Tak.  My  decydujemy,  to  wynika  z  przepisów,  w  jakiej  wysoko ci  przekazujemyś  
dotacje.

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Rozumiem, dzi kuj  bardzo.ę ę

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jeszcze jakie  pytania, uwagi do projektu uchwa y?ą ś ł
Nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwa y wń ł  
sprawie zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rokł ż ń  
2005, zawartej w druku nr 1714 ?

G osowanie:ł

Komisja  5 g osami za, przy 0 g osach przeciwnych i 1 g osie wstrzymuj cym si  –ł ł ł ą ę  
pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1714 -ł ł  
bez poprawek.

Opinia Nr 77-21/429/124/2005 stanowi za cznik nr 5 do protoko u.łą ł

PUNKT -2
Opiniowanie  projektu  uchwa y  RMG  w  sprawie  wydatków  bud etu  miastał ż  
Gda ska, które w 2005 r. nie wygasaj  z up ywem roku bud etowego  –  ń ą ł ż druk nr 
1715 stanowi za cznik nr 6 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1715.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
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Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Pan Dyrektor Rudzi ski na naszym którym  posiedzeniu powiedzia , e w tym roku nicń ś ł ż  
nie  da  nic  z  inwestycji,  ani  z  remontów na  rodki  nie  wygasaj ce,  poniewa  Panś ą ż  
Prezydent i Skarbnik tak postanowili, poniewa  nie trzeba wtedy zaci ga  kredytów naż ą ć  
sfinansowanie tego itd. Czy zmieni a si  decyzja, bo ja nie mam nic przeciwko temu.ł ę

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
S  dwie prawdy. Jedna prawda, e nie zaci gamy kredytów na przekazanie rodków naą ż ą ś  
wydatki nie wygasaj ce, bo jak Pa stwo pami tacie  na sesji  listopadowej zdj li myą ń ę ę ś  
wszystkie rodki zwi zane z kredytami. ś ą

Nie  ma  finansowania  deficytu  kredytem.  To  jest  na  pewno  fakt.  Po  drugie.  Nie 
przekazujemy na rachunek rodków nie wygasaj cych rodków na remonty. Jedna jestś ą ś  
tylko nieprawda, bo przekazujemy rodki na inwestycje. ś

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy ta odpowied  Pani  radn  satysfakcjonuje.ź ą ą

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Dzi kuj  bardzo. Wyja niono mi.ę ę ś

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jeszcze jakie  pytania, uwagi do projektu uchwa y?ą ś ł
Nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwa y wń ł  
sprawie  wydatków  bud etu  miasta  Gda ska,  które  w  2005  r.  nie  wygasaj  zż ń ą  
up ywem roku bud etowego, zawartej w ł ż druku nr 1715?

G osowanie:ł

Komisja jednog o nie – 6  g osami za – pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projektł ś ł ł  
uchwa y, zawarty w druku nr 1715 -  bez poprawek.ł
Opinia Nr 77-21/430/125/2005 stanowi za cznik nr 7 do protoko u.łą ł

PUNKT -3
Opiniowanie  projektu  uchwa y  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwa y  z  dnia  24ł ł  
listopada  2005  roku  Nr  XLV/1549/05  w  sprawie  okre lenia  wysoko ci  stawekś ś  
podatku od rodków transportowych -  ś druk nr 1720 stanowi za cznik nr 8 dołą  
protoko u.ł
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Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1720.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Poniewa  nie ma g osów w dyskusji, przechodzimy do g osowania.ż ł ł

Ustalenia:
Opinia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwa y wń ł  
sprawie zmiany uchwa y z dnia 24 listopada 2005 roku Nr XLV/1549/05 w sprawieł  
okre lenia wysoko ci  stawek podatku od rodków transportowych,  zawartej  wś ś ś  
druku nr 1720?

G osowanie:ł
Komisja jednog o nie - 6 g osami za– pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projektł ś ł ł  
uchwa y, zawarty w druku nr 1720 -  bez poprawek.ł
Opinia Nr 77-21/431/126/2005 stanowi za cznik nr 9 do protoko u.łą ł

ZMIANA  PORZ DKU   OBRADĄ

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Do Komisji  zosta a skierowana jeszcze  autopoprawka do bud etu na rok 2006.ł ż  
Wp yn a ona do Rady w dniu wczorajszym. Komisja opiniowa a projekt bud etuł ęł ł ż  
na rok 2006, wobec tego Komisja powinna równie  opiniowa  autopoprawk .ż ć ę

Kto  z  Pa stwa Radnych jest  za  przyj ciem,  rozpatrywaniem i  zaopiniowaniemń ę  
autopoprawki Prezydenta Miasta Gda ska z dnia 19 grudnia do projektu uchwa yń ł  
w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2006  ( druk nr 1681) wż ń  
punkcie 4 porz dku obrad.?ą

G osowanie:ł
Powy sze zosta o przyj te jednog o nie – 7 g osami za.ż ł ę ł ś ł

PUNKT -4
Opiniowanie  autopoprawki  Prezydenta  Miasta  Gda ska  z  dnia  19  grudnia  doń  
projektu uchwa y w sprawie  uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok  2006ł ż ń  
( druk nr 1681). Autopoprawka stanowi za cznik nr 10 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Prosz  Pa stwa.  Ta  autopoprawka  jest  uwzgl dnieniem  wniosków   Komisjię ń ę  
Bud etowej  Rady  Miasta  Gda ska,  zg oszonych  do  Pana  Prezydenta.  S  również ń ł ą ż 
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zmiany techniczne, klasyfikacyjne, poniewa  od 1 stycznia 2006 roku wchodzi noważ  
klasyfikacja bud etowa. ż

Co jest korekt  merytoryczn ?ą ą  Zwi kszamy dochody. Tak, jak wspomnia am przy ul.ę ł  
Chodkiewicza, kiedy wprowadzali my  rodki do bud etu, to w 2006 roku otrzymamyś ś ż  
dotacj  z funduszu dop at w wysoko ci 702 tysi ce z otych i po stronie dochodów teę ł ś ą ł  

rodki wprowadzamy i po stronie wydatków.ś

Wi ksze  zaplanowaneę  dochody  z  op at  za  zezwolenie  na  sprzeda  alkoholu  wł ż  
wysoko ci  500 tysi cy  z otych  i  z  drugiej  strony one s  przeznaczane  na  programś ę ł ą  
zwi zany z walk  z narkomani . ą ą ą

Otrzymujemy dotacj  celow .  Porozumienie  z  Gmin  Pruszcz  Gda ski  naę ą ą ń  
partycypacj  w kosztach rozbudowy oczyszczalni cieków Gda sk –  Wschód –  300ę ś ń  
tysi cy z otych i z drugiej strony przeznaczamy te rodki na zwi kszenie udzia ów wę ł ś ę ł  
Spó ce Gda ska Infrastruktura Wodoci gowo- Kanalizacyjna.ł ń ą

Zwi kszamyę  udzia y w podatku dochodowym od osób fizycznych o kwot  9 milionówł ę  
132 tysi ce z otych.ą ł

Zmniejszenie wydatków w wysoko ci 2 miliony 31 tysi cy z otych dotyczy inwestycjiś ę ł  
pt.  „Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  pod  wzgórzami  w  ramach  trasy  Noweją ą  
Spacerowej –  200 tys. z . jest to doprowadzenie do zgodno ci z Wieloletnim Planemł ś  
Inwestycyjnym, poniewa  przy uchwalaniu WPI zosta o zdj te 200 tysi cy z otych zeż ł ę ę ł  
Spacerowej, to musimy teraz doprowadzi  do zdj cia tej kwoty.ć ę

Druga inwestycja pt. „Przebudowa skrzy owania Kartuskiej i Nowatorów –  zdejmujeż  
si  kwot  1 milion 800 tysi cy z otych, to nie jest rezygnacja z zadania, tylko to s  takieę ę ę ł ą  
du e oszcz dno ci po przetargu i te rodki przeznacza si  na inne zadania: zwi kszaż ę ś ś ę ę  
si  na przebudow  wiaduktu B dnik wraz z dojazdami, budowa skrzy owa  ulic Alejaę ę łę ż ń  
Zwyci stwa,  3  Maja  –  800  tysi cy  z otych,  przebudowa  mostu  drogowego  nadę ę ł  
zewn trzn  fos  Twierdzy Wis ouj cie – 800 tysi cy z otych. ę ą ą ł ś ę ł

Zwi kszamy równie  rodki na wykup gruntów do zasobów w drodze umów cywilno-ę ż ś
prawnych  na  kwot  5  milionów z otych.  Z  tym,  e  ta  kwota  nie  pochodzi  z  tychę ł ż  
oszcz dno ci,  tylko  ze  zwi kszenia  udzia ów  w  podatku  dochodowym  od  osóbę ś ę ł  
fizycznych. 

Z wi kszych kwot przeznaczamy na system monitoringu wizyjnego- 200 tys. z otych zeę ł  
Spacerowej.

Oprócz podwy szenia kapita u zak adowego Zak adu Utylizacji- 300 tysi cy z otych,ż ł ł ł ę ł  
wydatki  maj tkowe  na  podwy szenie  kapita u  zak adowego  GIWK  –  135  tysi cyą ż ł ł ę  
z otych. ł

Na stronie 6 jest z y zapis, bo oczyszczalnia Wschód powinna dotyczy  GIWK a nieł ć  
Zak adu  Utylizacyjnego.  Przepraszam  bardzo,  to  zostanie  poprawione,  bo  sł ą 
zaplanowane  dochody  od  Gminy  Pruszcz  Gda ski  a  nie  ma  po  drugiej  stronień  
odzwierciedlenia, dlatego wprowadzamy t  zmian  autopoprawk .ę ę ą

660  tysi cy  z otych  –  po yczka,  któr  mieli my  w  bud ecie  2005  roku,  aę ł ż ą ś ż  
wprowadzamy do bud etu 2006 z Funduszu Ochrony rodowiska, jest to rekreacyjneż Ś  
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zagospodarowanie  Pasa  Nadmorskiego. Ponadto na  utrzymanie  zieleni  miejskiej  120 
tysi cy z otych, iluminacje – 200 tysi cy z otych. To s  wnioski Komisji Bud etowej ię ł ę ł ą ż  
jeszcze  jest  dotacja  dla  Muzeum  Historycznego,  na  wniosek  Komisji  Kultury  –  3 
miliony z otych. Komisja wnosi a o zwi kszenie bud etu w wysoko ci 5 milionów, Panł ł ę ż ś  
Prezydent proponuje 3 miliony z otych.ł

Zakupy inwestycyjne dla Zarz du Dróg i Zieleni , w zwi zku ze zwi kszeniem zada .ą ą ę ń  
Jednostka  wyst pi a  o  rodki  w  wysoko ci  475  tysi cy  z otych,  Pan  Prezydentą ł ś ś ę ł  
proponuje 250 tysi cy z otych.ę ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czyli  jeszcze  b dzie  druga  autopoprawka,  bo  tam  nast pi  jaki  b d  dotycz cyę ą ł ś łą ą  
Zak adu Utylizacyjnego i GIWK?ł

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Tak.

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Barbara Meyer- cz onek Komisjił
Dlaczego zwi kszamy udzia y w spó ce GIWK?ę ł ł

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Poniewa  otrzymujemy dotacj  od gminy Pruszcz  Gda ski zwi zan  z udzia em wż ę ń ą ą ł  
oczyszczalni  Gda sk-Wschód  a  poniewa  ca  infrastruktur  wodoci gowo-ń ż łą ą ą
kanalizacyjn  zawiaduje spó ka GIWK, w zwi zku z tym s  to rodki nale ne spó ce,ą ł ą ą ś ż ł  
bo mo emy przekaza  tylko w formie zwi kszenia udzia ów.ż ć ę ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Z jaki  rodków sfinansuje Pan Prezydent system Mystery Shopping z ang. „tajemniczyś ś  
zakup”,  który  ma  by  wprowadzony  w  zwi zku  z  afer  korupcyjn  w  Urz dzieć ą ą ą ę  
Miejskim?

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
To powinna wykrywa  Policja a nie urz dnik urz dnika.ć ę ę

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Pan prezydent na amach prasy si  wypowiedzia  w tym temacie i jest taka informacjał ę ł  
zamieszczona w Internecie.

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
To b d  rodki z bud etu miasta na pozosta e us ugi. W wydziale Kadr i Organizacjię ą ś ż ł ł  
jest pula i tam s  rodki na ró ne zadania i prawdopodobnie w ramach tych rodków,ą ś ż ś  
je eli to dojdzie do skutku, zostanie sfinansowane z tej puli.ż
Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy Pani Dyrektor wie ile to b dzie kosztowa o?ę ł
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Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Prosz  zwróci  uwag , e Pani Dyrektor powiedzia a, e je eli to dojdzie do skutku.ę ć ę ż ł ż ż

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jeszcze jakie  uwagi do tej autopoprawki?ą ś

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
Przepraszam  bardzo.  Jeszcze  Komisja  Bud etowa  zawnioskowa a  dodatkowo  300ż ł  
tysi cy z otych na budow  fontanny.ę ł ę

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Gdzie?

Pani Tresera Blacharska – Dyrektor Wydzia u Finansowegoł
We Wrzeszczu i b dzie to w autopoprawce.ę

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
By  to wniosek naszej Komisji, Komisja go przyj a i zosta o to zadania wprowadzone.ł ęł ł

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Je eli to dojdzie do skutku, to b d  mocno protestowa , bo nasza przychodnia na Zaspież ę ę ć  
mo e by  zamkni ta, bo nie ma windy a ja sk ada am wniosek, windy s  zakupywaneż ć ę ł ł ą  
przez miasto, tam potrzebne jest tylko 100 tysi cy z otych, projekt przychodnia zrobi aę ł ł  
za swoje rodki. ś

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Przepraszam bardzo. Je eli Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia RMG po 8ż ł  
godzinnym posiedzeniu zgadza si  na bud et 5 - letni w wysoko ci 0, 0026% w zakresieę ż ś  
ochrony zdrowia  na  najbli sze  pi  lat  dzia a  w  ochronie  zdrowia,  to ta  Komisjaż ęć ł ń  
powinna si  rozwi za . Dzi kuj  bardzo.ę ą ć ę ę

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy  s  jeszcze  jakie  pytania?  W  zwi zku  z  tym,  ze  nie  ma  pyta ,  poprawek  doą ś ą ń  
autopoprawki, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ń autopoprawki 
Prezydenta Miasta Gda ska do projektu uchwa y w sprawie uchwalenia bud etuń ł ż  
miasta gda ska na rok 2006?ń

G osowanie:ł
Komisja  5 g osami  za,  przy  1 g osie  przeciwnym i  1 g osie  wstrzymuj cym  si  –ł ł ł ą ę  
pozytywnie zaopiniowa a autopoprawk  Prezydenta Miasta Gda ska,ł ę ń   przed o onł ż ą   
dnia 19 grudnia 2005 roku do projektu uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miastał ż  
Gda ska na rok 2006(druk nr 1681).ń
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Opinia Nr 77-21/432/127/2005 stanowi za cznik 11 do protoko ułą ł

PUNKT -5
Wolne  wnioski,  sprawy bie ce,  korespondencja.żą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jakie  sprawy, wolne wnioski  ze strony Pa stwa Radnych?ą ś ń

Poniewa  nie  ma  adnych spraw z  Pa stwa  strony, porz dek obrad Komisji  zostaż ż ń ą ł 
wyczerpany, zamykam posiedzenie.

Na tym posiedzenie zosta o zako czone – godz. 15.00ł ń

Przewodnicz cyą
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Kazimierz Koralewski

Protokó  sporz dzi a:ł ą ł

El bieta Wajs - Deyckż
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